

Agenda vergadering Clubraad



Datum: Donderdag 16 januari 2025
Aanvang: 20.00 uur
Locatie: SV-Home

Uitgenodigd:

- Leden Clubraad
- Eric Matijssen, Perry Hendrickx en Gijs Kluft (NAC)

Afwezig:

- Karel Mul en Hugo Stam (Clubraad)
- Remco Oversier, Perry Hendrickx (NAC)

1. **Opening** (Mirjam)
20.00 - 20.02

2. **Vaststellen agenda** (Mirjam)
20.02 - 20.05 uur

3. **Update vanuit NAC** (Eric)
20.05 - 20.15 uur

Aanleiding voor agendering:

Remco heeft aangegeven dit agendapunt graag te willen bespreken tijdens deze vergadering. Aangezien Remco niet aanwezig kan zijn bij deze vergadering zal Eric voor deze update zorgen.

Nieuwjaarsbijeenkomst

Er zijn diverse nieuwjaarsbijeenkomsten geweest met de eerste informatie over Beleg van Verlegh, het plan om het stadion terug te kopen van de gemeente. 17 februari wordt voor dit thema een inhoudelijke sponsoravond georganiseerd en op 18 en 24 februari worden hiervoor supportersavonden organiseren. Als de animo groot is dan zullen meer avonden worden georganiseerd.

Forumavond

De forumavond is succesvol verlopen.

Vanuit de CR zouden we graag het beleidsplan dat nu in de maak is en de (financiële) toekomst van NAC doornemen na afloop van de competitie. In de maanden na de zomervakantie kan dan de jaarlijkse technische avond plaatsvinden. Dit is een logischer moment omdat dan al een beter beeld van de selectie bestaat voor het nieuwe seizoen. Dit vooral omdat de transferwindow dan achter de rug is.

Eric neemt dit mee naar Remco

4. Club van 1912 (Eric)

20.15 - 20.30 uur

Aanleiding voor agendering:

Eric heeft aangegeven dit onderwerp graag te willen bespreken tijdens deze vergadering.

In november 2024 is een enquête naar de huidige 1912-leden gestuurd om te horen hoe zij de voordelen van de Club van 1912 ervaren. Daarop is een respons van 900 enquêtes gekomen. Wat highlights uit de reacties:

- Fastlane wordt enorm gewaardeerd
- Voorrang op ticket verkoop eveneens.
- Men heeft de exclusieve feestavond gemist, hoewel er begrip is dat dit door Corona en daarna vanwege financiën niet doorgegaan.
- Deelnemers Club van 1912 vindt korting op seizoenkaart en merchandise minder interessant.

92% van de respondenten wil zich weer committeren maar niet meer 10 jaar vooruitbetalen.

Vanuit de CR heeft Tjerk een groep geformeerd vanuit de diverse vakken waarmee de enquête is besproken, is gebrainstormd en ideeën gedeeld. Tjerk blijft voor NAC het aanspreekpunt om te komen tot een volgende Club van 1912. De fastlane zal in elk geval terugkomen in elk geval terug.

In maart 2025 zal vanuit NAC een nieuw concept worden gedeeld over de opzet van de nieuwe Club van 1912. NAC zal dit concept eerst voorleggen aan de CR.

Als de Club van 1912 weer wordt aangevuld naar 1912 leden zal dit, bij meer belangstelling dan beschikbare plaatsen, door middel van loting plaatsvinden.

Het idee is daarnaast dat de Club van 1912 een stuurgroepje vanuit haar leden benoemd die o.a. de ledenlijst goed bijhouden zodat bij het opzeggen van een lidmaatschap (bv door overlijden) iemand vanaf de wachtlijst tussentijds toe kan treden.

Wordt vervolgd

5. Partnerschip rondom wedstrijdleding (Eric)

20.30 uur - 20.45 uur

Aanleiding voor agendering:

Eric heeft aangegeven dit onderwerp graag te willen bespreken tijdens deze vergadering. NAC heeft in de afgelopen periode meerdere gesprekken gevoerd met verschillende kledingleveranciers, Eric zal voor een update zorgen.

Procesbeschrijving:

Nog 1 jaar voetbalshop en Nike. Met meerdere merken in gesprek.

De planning is om rond april de keuze terug te hebben gebracht naar 3 partijen en kort daarna de keuze te maken voor 1 partij. Myrthe betrokken bij de ontwerpen en belangrijke afspraken.

6. Stand van zaken RvC-zetel (Mirjam)

20.45 uur – 20.55 uur

Aanleiding voor agendering:

Mirjam heeft aangegeven dit agendapunt graag te bespreken om alle betrokkenen te informeren over het proces rondom deze RvC-zetel.

De supporterszetel in de Raad van Commissarissen is terug. Op 19 februari 2025 komen Clubraad en KBG-geledingen bij elkaar om te bespreken hoe we de weg naar 1 vertegenwoordiging vanuit de geledingen gaan organiseren. Zodra helder is welke geledingen gaan toetreden, hoeveel onafhankelijke leden daar tegenover staan en wat de verwachtingen zijn vanuit de Supportersraad naar NAC en de vertegenwoordiger in de RvC (Justin Goetzee) gaan we de statuten opnieuw beoordelen. Daar zullen ook wat mensen buiten de geledingen bij betrokken worden.

7. Clubraad en de positieve ondersteuning (Remco)

20.55 uur – 21.05 uur

Aanleiding voor agendering:

Remco heeft meerdere malen aangegeven om dit agendapunt te bespreken. In de afgelopen periode hebben zich met regelmaat incidenten plaatsgevonden, NAC – AZ is hier het laatste voorbeeld van. Remco zou graag willen dat dit agendapunt wordt besproken om na te gaan wat wij als Clubraad hierin kunnen betekenen.

8. **Evalueren forumavond** (Hugo)

21.05 – 20.15 uur

Aanleiding voor agendering:

Op dinsdag 14 januari jl. heeft de forumavond plaatsgevonden in de Cordial. Graag evalueren hoe de forumavond is verlopen volgens betrokkenen. De volgende (technische) forumavond zal aan het einde van het seizoen plaatsvinden (juni 2025).

Naast de opmerkingen die bij agendapunt 3 zijn gemaakt, valt nog aan te geven dat het gesprek mild en relatief tam was waaruit je kan concluderen dat er dus veel dingen gaan goed.

Wel veel opmerkingen over het licht. Dat moet een volgende keer echt beter. Vanuit de aanwezigen wordt gevraagd om voortaan een bevestiging van inschrijving te mogen ontvangen.

Nog 27:23 minuten op de app

9. **Gesprek bij Paul Depla** (Hugo)

21.15 uur – 21.30 uur

Aanleiding voor agendering:

Op woensdag 22 januari (18.00 uur – 19.30 uur) staat er weer een periodiek gesprek gepland bij burgemeester Depla. Afgelopen vergadering hebben wij afgesproken om dit agendapunt tijdens deze vergadering te bespreken om gezamenlijk af te stemmen wat wij willen bespreken in dit overleg. Ook goed om na te gaan wie er allemaal aansluiten van bijv. Stichting Vak-G.

Thomas sluit in elk geval aan. Vanuit Fr0nt76 willen ze terugkomen op supportersverplaatsingen in het algemeen en die voorafgaand aan de wedstrijd tegen PSV in het bijzonder. Stichting Vak G en SV sluiten ook aan

Daarnaast willen we de politie graag bevragen op het niet nakomen van hun beloften inzake de benaderbaarheid van de politie (ander uniform, koppeltjes ipv groepen agenten en we willen daarnaast graag weten waar de veelvuldige en in onze ogen onnodige inzet van busjes, al dan niet met duidelijke camera's op is gebaseerd.

Vanuit NAC sluiten Remco, Gijs, Edgar en Jorin aan.
Vanuit de CR -sluiten Ad, Tjerk, Hugo en Jarmo aan.

Daarnaast vragen we aandacht voor het tijdstip van de overleggen. Graag later op de avond i.v.m. werk van de deelnemers aan het overleg.

10. Vooroverleggen en (vervoers)regelingen (Gijs)

21.30 – 21.40 uur

Aanleiding voor agendering:

Vast agendapunt. Gijs neemt ons mee in de actuele stand van zaken.

NAC – Sparta: Voor Sparta hadden we een aanbieding gedaan om het uitvak en vak I te benutten. Hiervoor moest Sparta aangeven of ze verwachten zoveel kaarten te kunnen afnemen, dit was helaas niet het geval, ook door de dag en tijd hebben we daardoor besproken het bij het uitvak te laten, verder is Sparta volledig vrij welkom hier.

Na Feijenoord wordt een deel van het uitvak afgesloten vanwege de werkzaamheden aan de nokken van het stadion.

NAC – Groningen: 400 man waarschijnlijk auto- / buscombi

RKC bootcombi -> zelf vooroverleg geïnitieerd vanuit NAC. Wordt waarschijnlijk Auto- / bus

10a 2 extra vragen vanuit de achterban:

1. Waarom gooien “ze” tegenwoordig P5 zo snel dicht voor parkeren terwijl er nog genoeg plaatsen zijn. Er mag dan geen auto meer op maar er zijn nog wel plekken beschikbaar (en veel ook).

NAC was hiervan niet op de hoogte, hebben het signaal niet eerder ontvangen maar gaan direct in gesprek om dit in de toekomst te voorkomen.

2. Wordt voor volgende seizoen weer fysieke seizoenkaarten uitgedeeld of wordt het digitaal.

De fysieke seizoenkaart blijft zeker bestaan (wellicht tegen geringe betaling).

11. Agenda volgende vergadering (20 maart 2025, 20.00 uur)

Aanleiding voor agendering:

Inventariseren punten voor volgend overleg (naast vaste punten).

- Stand van zaken Club van 1912
- Gesprek met de burgemeester
- Stand van zaken Supportersraad i.c. zetel RvC

12. Sluiting (Mirjam)

21.40 uur